
 

 

 

 

 

   

 

 

Overzicht ingekomen zienswijzen gemeenten op de 1e begrotingswijziging 2023 GGD Brabant-Zuidoost (bijgewerkt t/m 20 juni 2023) 

 

Gemeente Zienswijze  Reactie GGD op zienswijze 

Asten  De raad van de gemeente Asten heeft besloten geen zienswijze in te dienen en vraagt het AB 

van de GGD om de raad actief op de hoogte te houden van ontwikkelingen. 

Het GGD-bestuur zal u via de kadernota en 

de jaarrekening/het jaarverslag op de hoogte 

houden van de ontwikkelingen en indien 

nodig via (tussentijdse) nieuwsbrieven. 

Bergeijk De raad van Bergeijk heeft besloten geen zienswijze in te dienen.  

Best  De raad van Best heeft besloten geen zienswijze in te dienen.  

Bladel    

Cranendonck  De raad van Cranendonck stemt in met de 1e begrotingswijziging 2023, vindt het belangrijk 

dat de dataveiligheid, de informatiehuishouding en het risicomanagement adequaat zijn en 

vraagt het GGD bestuur om de raad op de hoogte te houden van het wegwerken van 

achterstanden op deze terreinen en gaat ervan uit dat een dergelijke situatie zich in de 

toekomst niet meer zal voordoen. Als zich in de toekomst situaties voordoen waardoor een 

tekort voorzien wordt dan ziet de raad graag eerder in het proces een analyse en voorstel 

zodat in GR-verband een oplossing gezocht kan worden. 

Zie antwoord bij Asten en Eindhoven. 

Aanvulling: we streven ernaar om 

gemeenten zo vroeg mogelijk in het proces 

te betrekken wanneer we tekorten bij de 

GGD zien aankomen. 

Deurne De raad van Deurne heeft besloten geen zienswijze in te dienen.  

Eersel De raad van Eersel heeft besloten geen zienswijze in te dienen.  

Eindhoven De raad van Eindhoven gaat akkoord met de 1e begrotingswijziging en maakt daarbij de 

volgende kanttekening: wij vinden het belangrijk dat de privacy, informatieveiligheid, 

informatiehuishouding en het risicomanagement adequaat zijn en wij worden graag 

geïnformeerd over de voortgang bij het wegwerken van de huidige achterstanden en gaan 

ervan uit dat een dergelijke situatie zich in de toekomst niet meer zal voordoen. 

Zie antwoord bij Asten en Cranendonck. 

Aanvulling: we zullen er alles aan doen om te 

voorkomen dat zich een vergelijkbare situatie 

opnieuw zal voordoen maar helemaal 

voorkomen kan niet. 

Gemert-Bakel  De raad van Gemert-Bakel is akkoord met de 1e begrotingswijziging.  
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Geldrop-Mierlo Allereerst spreekt de raad van Geldrop-Mierlo zijn waardering uit voor de inzet van de GGD de 

afgelopen periode, specifiek voor de inzet van GGD gelet op de door Covid 19 veroorzaakte 

crisis maar ook voor de afronding van de integratie van de jeugdgezondheidszorg.  

De raad heeft de volgende opmerking/vraag n.a.v. de 1e begrotingswijziging: 

- U geeft aan dat het noodzakelijk is dat er een inhaalslag dient plaats te vinden op de 

terreinen informatieveiligheid, informatiehuishouding/archiefbeheer en risicomanagement. 

De afgelopen jaren lag de focus binnen de publieke gezondheid op maatregelen voor het 

indammen van Covid 19. Wij hebben er begrip voor dat andere processen minder 

aandacht krijgen en er achterstanden ontstaan.  

- Ten aanzien van de extra inzet voor risicomanagement hebben wij nog een vraag. ln de 

notitie 'Toelichting eerste begrotingswijziging 2023' geeft u uitgebreid aan waar het aan 

schort, welke maatregelen u voornemens bent te treffen en welke kosten daaraan zijn 

verbonden. Wat ons opvalt is dat u in de Ontwerp Programmabegroting 2024 onder de 

Paragraaf Weerstandsvermogen en Risicobeheersing (pagina 28) aangeeft te beschikken 

over een actief risicomanagement waarbij het management nadrukkelijk stil staat bij de 

ontwikkeling, Het ontstaan van relevante risico's, en welke maatregelen genomen moeten 

worden om deze risico's te beperken. Hierdoor lijkt het erop dat het risicomanagement op 

orde is. Omdat u via deze begrotingswijziging extra middelen (incidenteel en structureel) 

in wil gaan zetten voor het risicomanagement is ons verzoek of u dit nader toe kunt 

lichten. 

Wij danken u voor uw begrip en steun. 

Wat betreft risicomanagement: de paragraaf 

in de ontwerpbegroting legt de focus op de 

financiële gevolgen van risico's. 

Risicomanagement heeft een bredere scope 

en gaat ook over inhoudelijke risico's 

(verstoring in processen, gevolgen voor 

klanten, imagoschade enz). De GGD heeft 

inmiddels een risicoregister opgebouwd 

waarbij de belangrijkste inhoudelijke en 

financiële risico's zijn benoemd, gewogen 

(kans x impact), de risicobereidheid is 

aangegeven en tegenmaatregelen zijn 

opgenomen. Deze maatregelen zijn nog niet 

volledig geïmplementeerd. 

Risicomanagement vraagt om een continue 

monitoring en bijstelling van de risico's 

(borging van de plan-do-check-act-cyclus). 

Op dit moment is risicomanagement bij de 

GGD nog niet volledig op orde maar we 

hebben wel stappen in de goede richting 

gezet. 
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Heeze-Leende De raad van Heeze-Leende bedankt de GGD voor haar inzet en toewijding het afgelopen jaar 

en gaat akkoord met de eerste begrotingswijziging 2023. De raad plaatst hierbij de volgende 

kanttekening: 

- U heeft achterstanden opgelopen op de terreinen informatieveiligheid, 

informatiehuishouding en risicomanagement. De financiële gevolgen zijn in de 

begrotingswijziging 2023 opgenomen en werken meerjarig door in de daaropvolgende 

jaren. We vinden het belangrijk dat de informatieveiligheid, informatiehuishouding en het 

risicomanagement adequaat zijn. We worden graag geïnformeerd over de voortgang bij het 

wegwerken van de huidige achterstanden en gaan er vanuit dat een dergelijke situatie zich 

in de toekomst niet meer zal voordoen. 

Zie antwoord bij Eindhoven. 

Helmond De raad van Helmond stemt met de begrotingswijziging en stelt de middelen uit het 

gemeentefonds hiervoor aan u beschikbaar. De raad plaatst de volgende kanttekeningen: 

- De provincie heeft als toezichthouder op het archiefbeheer bij de GGD n.a.v. het jaarverslag 

een onvoldoende gegeven en een verbeterplan geeist. Dit vinden wij zorgelijk. Daarbij is de 

informatieveiligheid in deze tijd ontzettend belangrijk. Wij kunnen instemmen met de 

incidentele en structurele bijdrage die noodzakelijk is om dit op orde te krijgen. Wij 

verzoeken u om ons op de hoogte te houden hiervan.  

- Het inbesteden van de JGZ 0-4 jaar bij de GGD Brabant-Zuidoost is onderdeel van de 

bestuursopdracht van 2018. De overgang van de JGZ 0 -4 organisaties van ZuidZorg en de 

Zorgboog heeft 1 januari 2021 plaatsgevonden. Bij de overgang is afgesproken dat de 

tarieven per 1 januari 2023 geharmoniseerd worden zodat de tarieven voor elke gemeente 

hetzelfde zijn. Wij kunnen instemmen met de harmonisatie van het tarief. Wij vinden het 

van belang dat onze kinderen de juiste zorg krijgen, de harmonisatie draagt daaraan bij. 

- Vanwege de enorme inflatie en het nieuwe CAO-akkoord stijgen de kosten ook voor de 

GGD. Wij begrijpen dat deze kosten niet door de GGD zelf opgevangen kunnen worden. Wij 

Wij houden u op de hoogte van de 

ontwikkelingen en verbeteringen m.b.t. 

informatieveiligheid en archiefbeheer. Het 

laatste half jaar zijn hierin reeds stappen in 

de goede richting gezet door de GGD. 

 

Wat betreft JGZ is in maart 2023 een 

vernieuwingstraject gestart met als doel de 

zorg aan kinderen en ouders verder te 

verbeteren en beter de laten aansluiten op 

hun veranderende behoeften. 

 

Vanuit het bestuur van de GGD volgen we de 

bedrijfsvoering bij de GGD kritisch. 
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verzoeken u wel om goed naar uw bedrijfsvoering te blijven kijken om een gezonde en 

stabiele GGD te worden en te blijven voor onze inwoners.  

- Wij ondersteunen de ontwikkelingen die ingezet worden om de GGD een gezonde en 

stabiele organisatie te maken die bijdraagt aan de gezondheid van onze inwoners. Met de 

bestuursopdracht die u in 2018 heeft gekregen laat u zien dat u hier hard mee op weg bent. 

Als gevolg van de Covid - 19 crisis heeft de bestuursopdracht vertraging opgelopen en zal 

deze eind 2023 worden geevalueerd en afgerond. Wij worden graag geinformeerd over de 

evaluatie van de bestuursopdracht. 

Eind 2023 wordt u geinformeerd over de 

evaluatie van de bestuursopdracht aan de 

GGD. 

 

 

Laarbeek  De gemeenteraad van Laarbeek geeft een positieve zienswijze af op de 1e begrotingswijziging 

en wil geen wijzigingen op de stukken doorvoeren. De raad ziet de noodzaak van de 

onderliggende redenen van de begrotingswijziging (inflatie, CAO-akkoord, harmonisatie BAP 

JGZ en de noodzaak om informatieveiligheid, de informatiehuishouding en risicomanagement 

bij de GGD op orde te brengen).  

Dank voor de steun.  

Nuenen  De gemeenteraad van Nuenen c.a. spreekt haar waardering uit over de GGD inzet de afgelopen 

periode. Specifiek voor de inzet van alle GGD-medewerkers die betrokken zijn geweest bij de 

Covid-19 veroorzaakte crisis, maar ook voor de afronding van de integratie van de 

jeugdgezondheidszorg. De raad heeft de volgende opmerking m.b.t. de 1e begrotingswijziging 

2023: U geeft aan dat het noodzakelijk is dat er een inhaalslag dient plaats te vinden op de 

terreinen informatieveiligheid, informatiehuishouding / archiefbeheer en risicomanagement. De 

afgelopen jaren lag de focus binnen de Publieke Gezondheid op maatregelen voor het 

indammen van Covid-19. We vinden het daarom goed om nu een inhaalslag te maken op de 

bovenstaande onderwerpen. In de Notitie toelichting bij de eerste begrotingswijziging 2023 

geeft u uitvoerig aan waar het aan schort en welke maatregelen u voornemens bent te treffen 

en welke kosten daaraan zijn verbonden.  

 

Oirschot De raad van Oirschot heeft besloten geen zienswijze in te dienen en wenst de GGD succes met 

alle voornemens. 
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Reusel-De Mierden De raad van Reusel-De Mierden heeft besloten geen zienswijze in te dienen.  

Someren De raad van Someren heeft kennisgenomen van deze begrotingswijziging en vraagt het AB van 

de GGD in te stemmen met de 1e begrotingswijziging 2023. 

 

Son en Breugel  De raad van Son & Breugel heeft besloten geen zienswijze in te dienen en acht de door de GGD 

gegeven toelichting op de stijging van de kosten waardoor ook het bedrag per inwoner 

toeneemt in 2023 en 2024, realistisch en verklaarbaar. De raad spreekt zijn waardering uit 

voor de GGD inzet de afgelopen periode, specifiek voor de inzet van GGD gelet op de door 

Covid 19 veroorzaakte crisis maar ook voor de afronding van de integratie van de 

jeugdgezondheidszorg.  

 

Veldhoven  De raad van Veldhoven gaat, kijkend naar de urgentie, akkoord met de vraag naar extra 

middelen voor het op orde brengen van informatieveiligheid, archiefbeheer en 

risicomanagement. De raad is wel van mening dat dit onderwerp ondervangen had moeten zijn 

in de bestuursopdracht van 2018. De raad gaat ervan uit dat dit de laatste keer is dat het GGD 

bestuur om dit soort aanvullende financiële bijdragen vraagt. 

De achterstanden op de genoemde terreinen 

waren in 2018 niet als zodanig bekend en 

onderkend en zijn pas daarna naar voren 

gekomen. Zo heeft de Coronacrisis vanaf 

2020 onze zwakheden op het terrein van 

informatieveiligheid en informatiehuishouding 

(WOO-verzoeken) bloot gelegd. Bovendien 

zijn wet- en regelgeving de laatste jaren 

aangescherpt. En de risico's voor 

dataveiligheid zijn de laatste jaren 

toegenomen. We willen er tevens op wijzen 

dat een deel van de benodigde extra 

middelen voor de genoemde achterstanden 

worden gedekt uit de eenmalige extra 

middelen die de GGD reeds eerder van 

gemeenten heeft ontvangen voor de 

bestuursopdracht (t.w. 250k). 
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Valkenswaard De raad van Valkenswaard geeft een positieve zienswijze en vindt de gehanteerde 

uitgangspunten in de ontwerpbegroting begrijpelijk gezien de veranderingen in de 

maatschappij 

Dank voor uw steun. 

Waalre De gemeenteraad van Waalre staat volledig achter de inhaalslag op de terreinen 

informatieveiligheid, archiefbeheer en risicomanagement en vraagt het GGD-bestuur om de 

raad op de hoogte te houden van de verbeterplannen. 

Dank voor uw steun. Het GGD-bestuur zal u 

via de jaarrekening/het jaarverslag op de 

hoogte houden van genoemde 

verbeterplannen en indien nodig via 

(tussentijdse) nieuwsbrieven. 

 

 

 




